



Delia Tassell

COORDINATOR, PRINCE EDWARD ISLAND YOUTH
IN CARE NETWORK (PEIYICN)

Delia Tassell is the Coordinator of the PEI Youth in Care Network (PEIYICN), a program that is focused on empowering, protecting and advocating for the wellbeing of young people who are in/from foster care in the province. In her role with the PEIYICN, Delia keeps all the moving pieces connected so that young people get the support they need to have a thriving network. She also ensures that the Network remains youth-driven and adult supported. Outside of the PEIYICN, Delia is also a Youth Worker with Child and Family Services.

In her role on the National Council of Youth in Care Advocates (NCYICA), Delia also brings her lived experience as an alumni from care. She is motivated to use her experiences to ensure young people in/from care have the same lifelong love, encouragement and support as anyone else would and to create systemic changes for future generations to thrive.



"I'm motivated by the resilience of youth in/from care and by the vision of a world where their voices shape the systems that impact them the most."

Outside of work, Delia enjoys reading and spending time with her friends, husband and three daughters.



Delia Tassell

COORDONNATRICE, RÉSEAU DES JEUNES PRIS EN CHARGE DE L'ÎLE-DU-PRINCE-ÉDOUARD (RJPCÎPE)

Delia Tassell est Coordonnatrice du Réseau des jeunes pris en charge de l'Île-du-Prince-Édouard (RJPCIPE), un programme qui vise à autonomiser, protéger et défendre le bien-être des jeunes en famille d'accueil dans la province. Dans le cadre de ses fonctions au sein du RJPCÎPE, Delia veille à ce que tous les éléments soient connectés afin que les jeunes reçoivent le soutien nécessaire pour bâtir un réseau florissant. Elle veille également à ce que le Réseau demeure axé sur les jeunes et soutenu par les adultes. En dehors du RJPCÎPE, Delia est également intervenante jeunesse auprès des Services à l'enfance et à la famille.

Dans son au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge (CNDJPEC), Delia apporte également son expérience d'ancienne pris en charge. Elle est déterminée à mettre à profit son expérience pour garantir que les jeunes placés bénéficient du même amour, des mêmes encouragements et du même soutien que n'importe qui d'autre, tout au long de leur vie, et pour créer des changements systémiques permettant aux générations futures de s'épanouir.



“Je suis motivée par la résilience des jeunes pris en charge et par la vision d'un monde où leurs voix façonnent les systèmes qui les impactent le plus.”

En dehors du travail, Delia aime lire et passer du temps avec ses amis, son mari et ses trois filles.